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政策對話

The Hon Dato’ Seri Ahmad Husni Hanadzlah
Minister of Finance II, 

Malaysia

拿督斯里艾哈邁德．胡斯尼
馬來西亞第二財政部長

YB Dato’ Seri Ahmad Husni Hanadzlah is the Minister of Finance II, Malaysia.  
He previously served as Deputy Finance Minister I and Deputy Minister of 
International Trade and Industry, respectively.

Dato’ Seri Ahmad Husni began his professional career at Chase Manhattan 
Bank, Kuala Lumpur. He subsequently served at Asiavest Merchant Bankers 
and later, Bumiputra Merchant Bankers. Dato’ Seri Ahmad Husni also held 
Chairmanships in several organisations and served on the Board of Directors of 
several public-listed companies. 

Dato’ Seri Ahmad Husni is a graduate of University Malaya. He attended top 
management programmes at various institutions including the Asian Institute 
of Management in the Philippines and the Kennedy School of Government, 
Harvard University.

PANEL SPEAKERS 演講嘉賓

拿督斯里艾哈邁德．胡斯尼為現任馬來西亞第二財政部長，此前曾出任財政部第一

副部長以及國際貿易及工業部副部長。

胡 斯 尼 最 初 加 入 吉 隆 坡 美 國 大 通 銀 行，開 始 其 事 業 發 展，之 後 於 Asiavest 

Merchant Bankers 及 Bumiputra Merchant Bankers 任職。他亦擔任多個組織的主

席職位，並是多家上市公司的董事局成員。

胡斯尼畢業於馬來亞大學，並曾參加多間學府的高級管理計劃，包括菲律賓馬尼拉

的亞洲管理研究所管理發展計劃及哈佛大學甘迺迪政府學院舉辦的領袖發展計劃。




